
Zpráva Dozorčí rady OMS Praha venkov za období  od sněmu OMS 
v roce 2022 do 18.5. 2023. Přednesená na sněmu OMS Praha východ 
v Říčanech 18.5.2023 . 
 
Dozorčí rada (dále jen DR) pracovala do 6.12.2022 ve složení předseda JUDr. Jan 
Barták, místopředseda Bc. Zbyněk Kudláček, člen DR Bc. Pavel Sedlmajer. 
Dne 6.10.2022 abdikoval na funkci člena DR Bc. Pavel Sedlmajer. Další komplikací 
bylo, že předseda DR byl od 13.10.2022 hospitalizován v nemocnici, z které se 
vrátil do domácího ošetřování 22.12.2022. V tomto období probíhala veškerá 
komunikace telefonicky. Zde se ukázalo, že tříčlenná DR je v tomto případě 
nefunkční, proto DR doporučila na svém zasedání dne 20.3.2023 Myslivecké radě 
zařadit jako jeden bod jednání sněmu rozšíření DR na 5 členů. 
DR na svém řádném zasedání 20.3.2023 projednávala následující body: 
Prvním bodem byla kooptace na uvolněné místo Ing. Josefa Junka za člena DR. 
Druhým bodem byla kontrola hospodaření a kontrola a schválení řádné uzávěrky 
OMS Praha venkov (dále jen OMS PV) za rok 2022. Kontrola proběhla bez 
závažných závad, drobné závady byly na místě odstraněny. 
Třetím bodem byla kontrola činnosti Kynologické komise se zaměřením na 
pořádání zkoušek a využívání rozhodčích evidovaných na OMS PV v letech 2021 a 
2022. Při kontrole bylo zjištěno, že zkoušky se konají ve stále stejných honitbách a 
to zejména pro údajný nezájem uživatelů honiteb, ale i pro nedobré vztahy 
uživatelů honiteb  k OMS a ČMMJ. U využívání rozhodčích je stav následující. 

JMÉNO PŘÍJMENÍ Ostatní plemena Ohaři 2021 2022 

Jan BARTÁK ZN PZ, ZV     

Anna BENÍČKOVÁ IHZ-SK       

Martin BÖHM BZH, HZ, LZ, ZN, ZVVZ PZ 1x 1x 

Otakar BROŽ   PZ   2x 

Josef BRUMMER BZ, HZ, LZ, ZV, ZVVZ LZ, PZ, VZ, ZV 6x 12x 

Eva Černá BZ, FTR, LZ, PZ, VP, VZ, ZN, ZV, ZVVZ     2x 

Vladimír FIALA ZN PZ, ZV     

Magdalena Hoffmann   LZ, PZ, VP, VZ, ZV   3x 

Marek Chalupka         

Václav LÍSKA   LZ, PZ, VP, VZ, ZV     

Václav PÁC BZH, HZ   4x 2x 

Miroslav PACOVSKÝ BZ, BZH, FTR, HZ, LZ, PZ, ZN, ZV, ZVVZ LZ, PZ, VZ, ZV 2x 4x 

Tomáš POLÁČEK PZ, VP, ZV       



Luděk POLÁK   FT, PZ, ZV     

Iva SIEBEROVÁ PZ, VP, ZV       

Josef SMRŽ BZ, LZ, PZ, VP, VZ, ZV, ZVVZ LZ, PZ, VP, VZ, ZV 12x 3x 

Jiří STUDÝNKA BZ, BZH, HZ, LZ, PZ, VP, VZ, ZN, ZV   6x 8x 

Lucie STUDÝNKOVÁ   FT, PZ, ZV 3x 2x 

Pavel ŠKARDA BZH, HZ, ZVVZ     2x 

Tereza TINGLOVÁ BZ, BZH, HZ, LZ, PZ, VP, VZ, ZN, ZV, ZVVZ   7x 9x 

Jiří VESELÝ BZ, BZH, HZ, LZ, PZ, VZ, ZN, ZV, ZVVZ       
Lucie VITURKOVÁ   LZ, PZ, ZV 3x 3x  

Šárka ZÁLEŠÁKOVÁ BZH   3x   

Karel ZOUBEK   PZ, ZV     
 
 
Využití honiteb v okrese Praha východ v roce 
2021-22     
       
Honitba  2021 2022 Obvod obce z rozšířenou pravomocí 
Ondřejov  6x 4x Městský úřad Říčany  
Stříbrná Skalice 4x 1x Městský úřad Říčany  
Nupaky  1x  Městský úřad Říčany  
Světice  1x 1x Městský úřad Říčany  
Zápy  5x 2x Městský úřad Brandýs n/L 
Kostelní Střímelice 2x 2x Městský úřad Říčany  
Hrusice  1x 3x Městský úřad Říčany  
Velké Popovice  1x Městský úřad Říčany  
Kaliště   2x Městský úřad Říčany  
Čelákovice    3x Městský úřad Brandýs n/L 
       
Honiteb v okrese 55      
 

Z uvedeného vyplývá, že část rozhodčích není využívána, a to převážně ze 
zdravotních důvodů, nebo i pro nedobré vztahy mezi rozhodčími. 
Neustále klesá počet rozhodčích evidovaných na OMS PV, zvyšuje se jejich věkový 
průměr a noví mladší členové ČMMJ, kteří splňují podmínky pro výkon funkce 
rozhodčího, se do této práce nehrnou. Zde by měla přidat jak KK ta MR OMS PV 
tak, aby se tito členové ČMMJ rozhodčími stali.  
Náš OMS v porovnání s ostatními OMS pořádá více něž dvakrát tolik zkoušek. Je 
nutné do budoucna říci, zda je rentabilní pořádat zkoušky pro menší počet 



přihlášených.    
DR projednala na svém zasedání 20.3.2023 porušení stanov v souvislosti s názvem 
OMS, stanovy ČMMJ v § 97 říkají, že název pobočného spolku je složen se dvou 
částí: 
1. část obsahuje pouze ČMMJ z.s. 
2. část označení území na němž pobočný spolek vykonává svou působnost. Jelikož 
územní celek Praha venkov neexistuje je tento název v rozporu se stanovami 
ČMMJ. Proto DR doporučila MR zařadit změnu názvu na program jednání sněmu. 
DR se zabývala též vyznamenáními pro členy ČMMJ a konstatovala, že je 
paradoxem to, že vyznamenání udělovaná ČMMJ si musí v podstatě zaplatit ten 
kdo je vyznamenáván. Dalším paradoxem je, že návrhy podávají myslivecké spolky, 
které nejsou součástí ČMMJ. Dle názoru DR by náklady na vyznamenání členů 
měla nést ČMMJ, a to hlavní spolek, protože vyznamenávaný člen dlouhou řadu let 
platil členské příspěvky ČMMJ. 
DR se na svém zasedání také zabývala prací odborných komisí jejíž existenci určil 
sněm OMS. DR konstatovala, že fakticky pracují pouze dvě komise a to kynologická 
a kulturní, ostatní komise neexistují. Dle názoru DR je nutné oživit práci 
ekonomické komise, ostatní komise doporučila DR MR zrušit.  
DR se v letošním roce zaměří mimo jiné na kontrolu plnění usnesení Sněmů a MR  
a zejména pro to, že příští sněm bude sněm volební. 
Děkuji za pozornost, Myslivosti zdar. 
Dozorčí rada :     JUDr. Jan Barták, Bc. Zbyněk Kudláček, ing. Josef Junek  
 


